

ហេតុអ្វីត្រូវការសង្គ្រោះប្រោសសត្វលោក

ម្ចាស់បង្កើតលោកហេតុអ្វីត្រូវការសង្គ្រោះប្រោសសត្វលោក!
ដោយសារគាត់ស្រឡាញ់សត្វលោក! ដោយសារជីវិតរបស់សត្វលោក
សុទ្ធតែជាគាត់ប្រទានឲ្យ។

ពេលរាងកាយលោកធាតុនៅកកើត, នឹងថេរ, អន់ថយ, វិនាសបាន
ដល់ចុងបញ្ចប់រួចហើយ, ម្ចាស់បង្កើតលោកប្រើពេលវេលា២០០លានឆ្នាំ
បង្កត្រៃភព, រៀបចំឲ្យសត្វលោកទម្រង់គ្រប់ប្រភេទនិងវាសនាដើម្បីបាន
សង្គ្រោះ, ក្នុងពេលដំណាលគ្នាជាក់កំណត់វប្បធម៌និងមនោគតិចរិយា
របស់មនុស្ស។ គាត់ថែមទាំងប្រើកាយអាទិទេពរបស់ខ្លួនឯងដើម្បី
រំលាយដោះទោសកម្មឲ្យសត្វលោក! ដើម្បីសង្គ្រោះសត្វលោកទ្រង់បាន
បង់ចំណាយទាំងអស់របស់ខ្លួនឯង។

ព្រោះដើម្បីនៅពេលវេលាចុងបញ្ចប់ចាប់ផ្តើមសង្គ្រោះប្រោសមនុស្ស
អាចសម្រេចបានដល់តម្រូវរបស់អាទិទេព, ក្នុង២០០លានឆ្នាំអនែក
បំបែកកាយនៃម្ចាស់បង្កើតលោកចាប់កំណើតឡើងវិញនៅលើលោកីយ៍
ដើម្បីត្រួសត្រាយវប្បធម៌មនុស្សជាតិ, មើល(ថែ)រក្សាសីលធម៌របស់
មនុស្ស។ នៅក្នុងឆ្នាំខែយីតនិងយូរនៃប្រវត្តិសាស្ត្រ, ជីវិតវិលកើតវិល
ស្លាប់បង្វិលរាប់ពាន់ម៉ឺនឆ្នាំទៅវិញទៅមករង់ចាំ, ជាបណ្តើរសច្ចៈកាយ
របស់ជីវិតមនុស្សលោកីយ៍(រួមបញ្ចូលបណ្តាជាតិសាសន៍)ភាគច្រើនមាន
ទំនាក់ទំនងសាច់ញាតិគ្រប់ប្រភេទជាមួយនឹងម្ចាស់បង្កើតលោក, នេះធ្វើ
ឲ្យម្ចាស់បង្កើតលោកកាន់តែស្រឡាញ់មនុស្សលោកីយ៍នៃទ្រង់។ ពេល
ចុងបញ្ចប់ដល់រួចហើយ, ដើម្បីបង្ហើយល្អជាងរឿងសង្គ្រោះប្រោស, ជីវិត
ដែលគ្មានប្រភេទទំនាក់ទំនងនេះជាមួយនឹងម្ចាស់បង្កើតលោកគឺមិន

អាចធ្វើមនុស្សក្នុងពេលនេះ, ដល់ពេលនេះសច្ចៈកាយនៃមនុស្ស
លោកីយ៍សុទ្ធតែជាមនុស្សរបស់ទ្រង់រួចហើយ, គឺសូម្បីតែអាទិទេពទាំង
នោះដែលមនុស្សលើលោកីយ៍ជំនឿ, មនុស្សដែលកេងប្រវ័ញ្ចចាប់
កំណើតកើតជាមនុស្សមកសម្តែងធម៌, សម្តែងការ, ក៏សុទ្ធតែជាមនុស្ស
របស់ម្ចាស់បង្កើតលោក។ គោលបំណងគឺអាទិទេពប្រើរាងកាយមនុស្ស
ដើម្បីម្ចាស់បង្កើតលោកទីបញ្ចប់សង្គ្រោះប្រោសមនុស្សលោកីយ៍ត្រួស
ត្រាយវប្បធម៌អាទិទេព, បន្សល់ទុកសុចរិតសាសនាគ្រប់ប្រភេទក៏ជា
ដើម្បីរក្សាសីលធម៌មនុស្សជាតិហើយស្ថិតនៅ, រង់ចាំការសង្គ្រោះប្រោស
ទីបញ្ចប់របស់ម្ចាស់បង្កើតលោក។ ចំពោះម្ចាស់បង្កើតលោកដើម្បី
និយាយ, ទ្រង់មានសិទ្ធិស្រឡាញ់មនុស្សរបស់ទ្រង់, ទ្រង់ក៏នឹងកាន់តែ
ស្រឡាញ់មនុស្សដែលទ្រង់សន្មតថាគួរតែស្រឡាញ់។ នោះជាសិទ្ធិ
ប្រយោជន៍របស់ទ្រង់, នរណាក៏គ្មានសិទ្ធិជ្រៀតជ្រែក! នោះជាព្រះគុណដ៏
ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតនៃទ្រង់ចំពោះជីវិត។

ម្ចាស់បង្កើតលោកគឺជាម្ចាស់នៃអាទិទេពទាំងអស់ក្នុងរាងកាយ
លោកធាតុ, ទ្រង់ជាអ្នកបង្កឡើងម្ចាស់នៃម៉ឺនម្ចាស់, ស្តេចនៃម៉ឺនស្តេច,
មេត្រូតត្រាទាំងអស់របស់សត្វលោក, រួមបញ្ចូលទាំងមនុស្ស, អាទិទេព,
វត្ថុទាំងអស់ក្នុងត្រកូលដែលទ្រង់បង្ក។ ស្នេហារបស់ទ្រង់គឺជាព្រះគុណដ៏
វិសុទ្ធខ្ពស់បំផុតចំពោះសត្វលោក! មនុស្សលោកីយ៍បានទ្រង់ស្រឡាញ់គឺ
ជាកិត្តិយសធំបំផុតរបស់មនុស្ស។

លោកគ្រូ៖ លីហ៊ុងជឺ
ថ្ងៃទី១៧ ខែមេសា ឆ្នាំ២០២៣

ចំណាំ៖ (ចំណាំគឺជារបស់អ្នកបកប្រែចិន-ខ្មែរ, គ្រាន់តែទុកជាឯកសារយោង)។

បកប្រែពីភាសាដើមចិន៖

<https://www.minghui.org/mh/articles/2023/4/17/458929>

មានពិគ្រោះការបកប្រែជាភាសាអង់គ្លេស៖

<https://en.minghui.org/html/articles/2023/4/18/208128.html>

បកប្រែថ្ងៃទី២៤-១០-២០២៣, កែសម្រួលថ្ងៃទី១០-០៥-២០២៤, អត្ថបទបកប្រែនេះអាចនឹងកែសម្រួលនាពេលអនាគតដើម្បីឱ្យអត្ថន័យបកប្រែជាភាសាខ្មែរកាន់តែខិតជិតអត្ថន័យដើមនៃភាសាចិនបំផុត។

ពន្យល់ពាក្យ៖

សច្ចៈកាយ៖ ផ្នែករាងកាយពិត។ ផ្នែករាងកាយសាច់របស់មនុស្សដែលភ្នែកសាច់មើលឃើញគ្រាន់តែជាផ្នែកខាងក្រៅ, ហើយមិនមែនជាទាំងអស់រាងកាយទាំងមូល។